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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Per Westberg (SPF) 

Donald Monvall (PRO) 

 

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 

 

 

 

 

Adjungerad: 

Margareta Apelskog (SPF) 

Gunilla Carlén (SPF) 

Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Sonja Larsson, Skolörtens förtroenderåd. 

 

I tjänsten deltog: 

 

Annica Dominius, Elisabeth Landström 

 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och välkomnade 

Sonja Larsson ny adjungerad från Skolörtens förtroenderåd. Mötet förklarades därefter öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes efter datumrättelse och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och viceordförande Per Westberg utsågs att justera dagens 

protokoll den 20 september 2011 kl. 13.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd som sammanträdde den 23 

augusti 2011. Omflyttningar av boende och personal sker fortfarande. En avdelning är nu helt 

tömd. Personalen försöker göra det bästa möjliga för de boende utifrån situationen med 

omflyttningar. Aktiviteter fortgår som vanligt och trädgården används flitigt. Röda korset 

kommer varje fredag och håller i musikunderhållning.  De går också runt på avdelningarna 

och underhåller. Från den 15 november 2011 påbörjas flytten till de nya lokalerna som blir 

ljusa och fräscha. Införskaffning av möbler och inventarier pågår.  

 

Skolörten 

Sonja Larsson har inget att rapportera då tidigare ordförande nyligen avgått och verksamheten 

inte har hunnit komma igång. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera.  

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 september 2011 

Föregående nämndärende 10. Månadsrapport juli 2011. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 9. Tertialrapport 2/2011 för Hässelby-vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet uttalar att rådet inte kunnat ta ställning till ärendet i sin helhet för ett samlat 

uttalande. Detta eftersom rådet endast haft två dagar på sig för genomläsning. Pensionärsrådet 

ser dock allmänt med oro på de föreslagna neddragningar som förvaltningen tvingas 

genomföra på grund av budgetunderskott. 

 

Ärende 10. Uppförande av förskolepaviljong på Jämtlandsgatan 118 i Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 11. Rapport från tillsyn enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 

(LSS), Sörgårdens barn- och ungdomsboende.  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 12. Hässelgården- kvalitetsuppföljning av den kommunala hälso- och sjukvården. 

Pensionärsrådet anser att det är oacceptabelt låga siffror för hygien, trycksår och nutrition. 

Pensionärsrådet ser med oro på resultaten där ingen förbättring skett från föregående år och 

önskar därför en ny rapport efter sex månader för att jämföra med.  
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Ärende 13. Ersättningsmodell i vård- och omsorgsboende i samband med parboendegaranti 

inom äldreomsorgen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Reviderade riktlinjer för familjevård för barn och ungdomar. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Strategisk plan för bibliotek i Stockholms stad 2011-2015. 

Pensionärsrådet önskar att biblioteken även hålls öppna kvällar och helger samt att de äldre 

inkluderas i målgruppen. 

 

Ärende 16. Stockholms miljöprogram. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Arkitektur Stockholm- En strategi för stadens gestaltning. 

Pensionärsrådet poängterar att fördelningsnyckeln bör ses över och ställer sig bakom förslaget 

i övrigt. 

 

Ärende 18. Ökad jämlikhet, minskad segregation och goda uppväxtvillkor för barn och 

ungdom. Motion (2011:24) från (V). 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 19. Motion (2011:48) från (S). Ersättningsnivåer inom demensvården. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 20. Ansökan om serveringstillstånd för restaurang O’learys, Vällingby Torg. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom förslaget. 

 

Ärende 21. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 22. Anmälan beslut tagna i delegation. 

Pensionärsrådet har ej tagit del av ärendet då det utsänds senare. 

 

Ärende 23. Medicinskt ansvarig sjuksköterska. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar att Trygghetsboendet i Nälsta ”Fästmanssoffan” från och med 

december 2011 finns ute på bostadsförmedlingen. Parkeringsplatser kommer inte att kunna 

erbjudas alla boende. 

 

Att Skolörten fortsätter att drivas som servicehus efter beslut i Äldrenämnden får till 

konsekvens att förvaltningen fortsättningsvis kommer att betala ca 1 mkr i tomhyror för ca 20 
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stycken outhyrda lägenheter. Förvaltningen avser dock att använda 5-6 av dessa lägenheter till 

andra ändamål såsom återhämtningsplatser och en anhörigvårdarplats. 

 

Förvaltningen kommer att hålla en hemtjänstmässa den 21 september 2011 där allmänheten 

kan delta i en föreläsning om vad valfriheten innebär samt träffa olika företrädare från privata 

och kommunala hemtjänstutförare. 

 

Förvaltningen får tillträde till Hässelgårdens A-hus den 1 november 2011. Inflytt kommer att 

ske mellan den 15 november till den 1 december 2011. I nuläget pågår schemaläggning och 

personalplanering samt inköp av inventarier. Anhörigmöte kommer att hållas den 26 

september 2011. Vem som tar över driften av verksamheten meddelas den 27 oktober 2011. 

Tillträde sker den 1 mars 2012. Förvaltningen kommer att gå ut med inbjudan till invigningen. 

 

Koppargården har en ny tillförordnad verksamhetschef. Tre personer i ledande ställning har 

fått sluta som konsekvens av att Koppargården inte följt utbildningskravet om 4 % i avtalet 

och förvaltningen har därför utdömt vite på 11 mkr för detta. En ny chefsorganisation planeras 

från november 2011. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Inga. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 17 oktober 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning 

 

 

 

 

 

 


